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Elin Abelsson, Sigbritt ”Sibban” Andersson, Anneli 

Fredriksson, Helena Lundblom, Anders Lundström och 

Efraim Pettersson  

 

Närvarande 

 

Ordförande Sibban hälsade alla välkomna, och förklarade 

mötet för öppnat. 

§ 1 

Öppnande 

 

Ordföranden föredrog dagordningen. 

§ 2 

Dagordning 

 

100 medlemmar dags dato. 

 

Spårarna har nästan enbart pojkar. Det är en avdelning som 

kommer behöva jobba en del med hur man uppför sig och 

vilket språkbruk man använder mot varandra.  

 

Upptäckarna har en full avdelning och några scouter på kö. De 

är indelade i 3 patruller. Patrullerna är väl stora, men det är 

antalet ledare som är avgörande.  

 

Känslan är att vi tappat äventyrare. Några har hört av sig, men 

det finns ett antal som vi är osäkra på. Vi avvaktar ytterligare 

ett möte och hör sedan av oss till dem att de saknas. 

 

Utmanarna har haft ett möte, då det kom 3 st. De kommer byta 

mötesdag till onsdagar, för att inte krocka med scouternas 

andra fritidsaktiviteter.  

Tillsammans kommer de att skapa sitt terminsprogram, där 

höstlägret och JOTI kommer vara med bland aktiviteterna. 

§ 3 

Rapporter  

- Terminsstarten  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

Årsmöte 28/9 kl 15:00, Scoutgården för Logen Salem 1685. 

Sibban har gått igenom och organiserat protokoll och 

ekonomi. Vi behöver ställa upp med några medlemmar på 

årsmötet, bland annat för att kunna ge innevarande styrelse 

ansvarsfrihet.  

§ 4 

Logen Salem 1685 

 

Vi har ännu inte fått aktivitetsstödet från Vara kommun. 

Helena har varit i kontakt med kommunen, som önskar få 

betala ut det med det som ska betalas ut nu under hösten.    

 

Utmanarna önskar köpa in ett antal vindskydd. De avvaktar 

med att beställa tills det vet hur många de blir. 

 

 

§ 5 

Kassören har ordet 
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  Nu vi fått besked om ljudanläggningen och det allra troligaste 

är att det är vår hörslinga som stör. För att kontrollera att det är 

orsaken, har nu hörslingan kopplats ur. Om det är den som stör, 

så behöver vi köpa in en mikrofon med sladd, för att åter kunna 

använda hörslingan. 

 

Efraim tar nya tag med att få kranen bytt. 

 

Nu är det nästan färdigmålat. Det är det som är under rampen 

på framsidan kvar. Anders planerar att få det klart under 

hösten.  

 

Stegen har vid ett tillfälle stått uppställd mot väggen. Det syns 

inte någon övrig åverkan. Vi kan alla vara uppmärksamma på 

nya aktiviteter runt huset.  

 

Åk 6 önskar hyra scoutgården 4 timmar, för disco 18/10.  

  § 6 

Scoutgården 

- Ljudstörning 

 

 

 

- Vattenkranen 

 

- Sockelmålning 

 

 

 

- Stegen 

 

 

 

- Övrigt 

 

 

Ledarna gör en budget för sina hajker och övernattning och ser 

till att den håller. 

 

Styrelsen beslöt:  

Frukost  30 kr 

Lunch  30 kr 

Middag/kvällsmat 50 kr 

Mellanmål  15 kr 

Extra gott  XX kr 

Administration  25 kr 

 

Exempel: Hajk 1 dygn från lunch tom lunch =180 kronor 

Hajk 1 dygn från em t o m lunch = 150 kronor 

Läger fredag – söndag (2 middag, 2 frukost, 2 lunch, 1 m-mål) 

= 250 kr 

§ 7 

Matkostnad vid 

hajk/övernattning  

 

 

 

Lions Club önskar komma till Scoutgården 7/10 och ha sitt 

möte. Sibban kommer medverka och informera om 

scoutkåren. Samtidigt lämnar hon in en ansökan om bidrag till 

europaresan. 

§ 8 

Lions Club  

 

Alla tider lösta förutom 13/12, ansvarig finns. Sibban ställer 

frågan till några föräldrar. 

§ 9 

Konserthusgarderoben 
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Vid protokollet      Ordförande 

 

 

Anneli Fredriksson     Sibban Andersson 

 

Ett bra dialogmöte genomfördes i Scoutgården förra veckan. 

Deltog gjorde representanter för JUNIS, UNF, IOGT-NTO 

och NSF.  

Efraim informerade styrelsen om det som diskuterades. 

Anders Ödman och övriga förbundsstyrelsen har en plan och 

arbetar hårt för att detta ska bli bra för NSF. 

§ 10 

Omorganisation IOGT-

NTO rörelsen  

 

 

 

Till höstlägret är det 4 st anmälda scouter och 3 st ledare. 

 

Det är i dagsläget totalt 5 st som anmält sig till Sibban till 

Europaresan. Utöver det har minst 2 anmält sig på egen hand.  

 

Vi startar upp inför Julmässan den 13/10, med idéer och 

planering för kommande träffar. 

§ 11 

Kommande arrangemang 

- Höstläger 27-29/9 

- Intresseanmälan 

Europaresa 28/9 

 

- Intro Julmässestök 

13/10 

 

Anton, Efraim, Elin och Sibban är automatiskt utsedda som 

ombud till Extra FM. De åker med egen bil till Norrköping.  

 

Sibban har jobbat mycket med Scoutnet, vårt nya 

medlemsregister och blir mer och mer trygg i programmet.  

 

Styrelsen beslöt:  

att Anders köper in en ny gräsklippare.  

 

Vi har genomfört en bra städdag med alla ledare i början av 

terminen. Detta är ett koncept vi skulle kunna fortsätta med.  

§ 12 

Övriga frågor 

- Extra FM 25/11 

 

- Scoutnet 

 

 

- Gräsklippare 

 

 

- Städdagen 

 

Nästa möte är: 

Kårstyrelse 21/10 

Kårstämma 31/10 

§ 13 

Nästa möte 

-  

 

Sibban tackade alla för mötet 

§ 14 

Avslutning 


